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Want to get things done faster so you can accomplish more of your long-term goals?
Okay. We'd all like that to happen. But the question we finally have to ask is "How can I
do that - get more things done in less time? 

This book is loaded with ideas. Now, don't expect smoke and mirrors here. And don't
look to magically pull a few extra hours for your day out of thin air. Nope, there's no
magic formula. But, between the front and back covers of thei book you'll find 175
really really good suggestions that will help you get things done faster ... and usually
better. 

Before you know it, you're back in control - actually achieving those goals you've set for
yourself.
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评论

中英对照版~ 解决拖延症是当务之急~

-----------------------------
整理工具中...

-----------------------------
年代有些久远的时间管理书籍，外网上有浓缩版，充分体现出这本书原本反映的观点：
一切从简。

-----------------------------
Some useful tips.

-----------------------------
简单的书籍,不用几天就可以读完的一本小册子

-----------------------------
每次回家都有不同的体会。不管是在路上，还是在家中，总有些事，人，在无形的影响
着你。让你感觉到身边的友情，亲情。在路上，绿树，房子，快速的在消失。人的一生
是是有限的，但是宽度是无限的。回来一定要找一本关于“惜时”的书看看。看完这后
，恍然大悟，这类性质的书，都是异曲同工之妙。都是一些二八原则，象限原则，什么
的，做事要预先准备什么的。突然感觉，如果这样去生活的话，那到底还有什么意义的
。全是条条框框的。
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